



Protokoll styremøte i Tasta & omegn sykkelklubb

Møtenummer: 4/2024
Dato: 03.04.24
Kl: 1730
Sted: Tasta skole
Innkalt: Styret og vararepresentanter
Tilstede:
Frafall: Niklas Valskaar

Sakliste

24/35 Godkjenning av protokoll fra styremøte 06.03.24

Vedtak: Godkjent. Oppdatering fra sist er at Paul har tatt over som medlemsansvarlig.

24/36 Dato og referent for neste styremøte

Vedtak: Dato for neste styremøte er torsdag 02/05 på St. Olav, kl. 17.30. Trond er referent.

24/37 Økonomi

Vedtak:

Status per 31.mars er at vi har kr. 635 056 disponibelt i vår bank.

Se i tillegg vedlagt oversikt på påskjønnelser, dette gjelder både motivator samt styremedlemmer.

Mari sjekker motivatorliste og Lasse sjekker styret og alt annet før de gir tilbakemelding til Niklas.

24/38 Jæren Gran Fondo 13.04.24

Vedtak:

Ca 85 påmeldte per 03/04. TOSK stiller med 11 gruppeførere. Kristin har kontroll på stand. Score er invitert, men ikke enda respondert. Buffer vil bli solgt ved Sande barnehage.

24/39 CLT 2024

Vedtak: Blir rødt og sort lag. Ingen felles arrangement på Hovden.

24/40 Sponsoror

Vedtak:





Lasse tar kontakt med Robert og Asbjørn ang sponsor og gir tilbakemelding om status til styret.

24/41 Draktavtale

Vedtak:

Trond venter på avklaringer rundt sponsorer.

24/42 Hervik-Rør rittet

Vedtak:

Lasse tar kontakt med Håkon og gir han en siste frist til å bestemme tidspunkt for rittet.

24/43 Søknader rittstøtte

Se tilsendte mailer for utfyllende informasjon:

- Cyclotour de Leman: Trond Olav Groven, foreløpig 9 medlemmer, støtte til felles middag
- DGU Hærveisløbet: Paul Olav Myklebust, 21 medlemmer, støtte til buss

Vedtak:

Godkjenner støtte på begge søknadene. Ettersom ikke alle skal benytte seg av bussen til Hærveisløbet prøver vi oss på en kombo-spons på buss/middag her. Lasse sjekker opp med Niklas.

24/44 Diverse ritt

Hvilke ritt skal styret prioritere framover, og hvilke tiltak gjennomføres og eventuelt støttes økonomisk for å få opp deltakelsen?

Vedtak:

Nordsjørittet: transport ned - Thea tar kontakt med Roy. Kommer tilbake til Lysebotn/Sirdal-Bryne og Hervik-Rør rittet ved en senere anledning.

24/45 Tilganger Google-konto

Vedtak:

Lasse og Niklas har tilgang på mail. Lasse tar en gjennomgang på roller i styret, og gir tilgang til disk-mapper basert på rolle.

24/46 Evaluering spinning

Vedtak:

Ble god oppslutning på spinning etter nyttår (ca 10-15 før nyttår og 30 etter). God gang og kjekt med kafèbesøk etterpå. Gode motivatorer. Starter sesongen i slutten av oktober og holder på til mars.

24/47 Årshjul TOSK, ansvarsfordeling TOSK-styret - status

- [Årshjul](#)





Vedtak:

Trond sjekker med Kim når neste webshop er.

Lasse følger opp Samordnet rapportering og sjekker at vi ligger rett registrert i Klubbadmin og Brønnøysundregistrene.

b. [Ansvarsfordeling](#)

Lasse oppdaterer med Paul som medlemsansvarlig.

Vedtak:

24/48 Eventuelt

a. Nytt hjulebordslokale

Vedtak:

Mari har vært på befaring på nytt hjulebordslokale. Mari er allerede på saken med DJ, buffet mat, kult lokale, lokal drikke og øl. Jan Olav/Kristin sjekker opp lys.

b. Klubbshop

Vedtak:

Trond foreslo å ha en klubbshop på 2sk.no. Dette er for salg av buffer, sekker, bagger o.l.. Trond sjekker løsning. Settes opp igjen som sak på neste styremøte.

